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Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 15-11-2023 in het Ge@j te Rockanje   
 
Aanwezig: Frits van Luxemburg (voorzi8er), René van de Hoek (secretaris), Jan Hoogstad 
(penningmeester), Betsy Gouman (lid), Leen Klok (lid), Nely van de Kolk (notulist) en Maarten-Jan de 
Koning (lid). 
Afwezig met kennisgeving: Ferry den Hoed (lid). 
 
1. Opening  
Frits opent de vergadering om 20:00 uur en heet eenieder welkom. 
 
2. a. Vaststellen verslag van de bijeenkomst van 18 oktober 2023 
   N.a.v. punt 11 (locaPe tweede supermarkt) merkt Leen op dat de gemeenteraad een moPe heeQ 

aangenomen om op de betreffende locaPe woningbouw te ontwikkelen. Dit wijkt af van de 
dorpsvisie. Na enige discussie hierover wordt het verslag ongewijzigd vastgesteld. 

      
   b. Ac@epuntenlijst 
   De acPepuntenlijst wordt doorgenomen en hierbij wordt het volgende gemeld: 
   Punt 101 (bewonersavond) wordt bij agendapunt 5 behandeld. 
   Punt 115 (schouw) wordt bij agendapunt 6 behandeld. 
   Punt 128 (begroPngsraad) omdat de funcPe van “het gemeentehuis” in Rockanje als zodanig niet 
   meer van toepassing is, wordt het brainstormen over ideeën voor toekomsPg gebruik van het    
   gemeentehuis voor de volgende vergadering op de agenda gezet   
   Punt 130 (Alardusdreef) wordt bij agendapunt 3 behandeld 
    
   Besloten wordt om in het vervolg het volgen/verslag leggen van commissievergaderingen en van de   
   raadsvergadering niet meer in de acPepuntenlijst op te nemen.  Er wordt sowieso in de gaten  
   gehouden of er punten op de agenda’s staan, die van belang zijn voor Rockanje. 
        
   De acPepunten 60, 92, 101 en 115 blijven staan, de overige acPepunten zijn afgehandeld. 
      
3. Lopende zaken ter informa@e  

• Omgevingsvisie  
Het parPcipaPeproces rond de Omgevingsvisie zou in november 2023 starten met een 
bijeenkomst voor regionale en lokale samenwerkingspartners, waaronder de dorpsraden. De 
gemeente heeQ laten weten, dat ze nog niet zover zijn en dat de sessies worden verschoven naar 
januari/februari 2024.  

 
• Alardusdreef  
Op 14 november hebben Betsy en René een gesprek gehad met een inwoner, die aandacht heeQ 
gevraagd voor het gevaarlijke oversteken door schoolkinderen op het kruispunt 
Alardusdreef/Hoogvlietlaan. TegelijkerPjd zou er een gesprek plaatsvinden met een bewoners van 
de Alardusdreef over de verkeerssituaPe op deze weg, maar deze heeQ afgezegd en komt er later 
op terug.  
Omdat we als Dorpsraad meerdere signalen hebben over het kruispunt 
Alardusdreef/Hoogvlietlaan ondersteunt de dorpsraad het iniPaPef om hier oversteekplaatsen te 
realiseren en wordt afgesproken, dat er vanuit de Dorpsraad een brief naar de gemeente gaat. 
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• Ammoniakopslag  
De VVBV heeQ een zienswijze ingediend tegen het niet uitvoeren van een MER voor de opslag van 
ammoniak op de Maasvlakte. De gemeente VaZ heeQ na druk van de VVBV, gesteund door een  
schriQelijk verzoek van de dorpsraad Oostvoorne, ook een zienswijze ingediend.   
Voor de raadsvergadering morgenavond staat de moPe (MER onderzoek ammoniak opslag) van de 
fracPe van Vrij Voorne op de agenda.  
(Op het moment van verslaglegging is bekend, dat de moPe unaniem is aangenomen) 

 
4. Verzanding van de kust  

Op 14 november is er een bijeenkomst voor gemeenteraadsleden geweest, waar informaPe werd 
gegeven over de toekomstverkenning, die is uitgevoerd door KuiperCompagnons.  
René stelt voor om met leden van de dorpsraad Oostvoorne in gesprek te gaan om een 
gezamenlijk doel te bepalen en eventueel samen acPe te ondernemen. Namens de dorpsraad 
Rockanje zullen Ferry, Leen en René aan dit gesprek deelnemen. 
René gaat het rapport “Delta 21” doorsturen aan alle leden, zodat een ieder hiervan kennis kan 
nemen. 

 
5. Bewonersbijeenkomst  

De gemeente heeQ laten weten om niet mee te werken aan een toelichPng over volkshuisvesPng 
Pjdens de door de dorpsraad te organiseren bewonersbijeenkomst. Via FB is aan de inwoners 
gevraagd of zij andere onderwerpen hebben waarover ze meer willen weten. Daar is tot op heden 
niet veel uitgekomen. Een alternaPef is wellicht, dat we een avond organiseren vergelijkbaar met 
de bijeenkomst met verenigingen.  
Het dagelijks bestuur zal bespreken hoe we verder gaan. De leden spreken de voorkeur uit om de 
bijeenkomst in het Badhotel te organiseren op een doordeweekse avond. Er moet worden 
gestreefd naar een avond in januari.  
Voor de volgende vergadering keert dit punt terug op de agenda. 
De bedoeling is om zowel de wisseling van het voorzi8erschap als de bewonersbijeenkomst in één 
persbericht uit te laten gaan. 

 
6. Stand van zaken schouw rolstoelvriendelijkheid dorpscentrum  

Vanwege zijn beperkte Pjd heeQ Maarten-Jan geen bijdrage kunnen leveren en hij zal mede 
daarom niet langer deelnemen aan deze schouw. 
Nely doet verslag van de ondernomen acPes:  
Inmiddels hebben Jan, Leen en Nely een gesprek gehad met 2 melders. Voor de meldingen van 1 
inwoonster kunnen we in het kader van deze schouw niets betekenen en dat hebben we haar 
kenbaar gemaakt.  
Vervolgens hebben Leen en Nely de punten van de schouw “rondgang Stuifakkers” die in 
november 2018 door de toenmalige gemeente Westvoorne is gehouden, nagelopen en 
geconstateerd, dat alle aanpassingen nog voldoen. 
Tijdens onze rondgang hebben we zelf ook rolstoelonvriendelijke situaPes opgemerkt en op de 
foto gezet. 
Na wat discussie over het vervolg van de schouw, is er besloten om via FB en via de bekende 
e-mailadressen aan de inwoners te vragen om melding te doen van rolstoel-/rollator-
/kinderwagen onvriendelijke situaPes en dit te onderbouwen met een foto. René gaat de vraag 
hiervoor opstellen. 
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7. Raadsinforma@ebrief jaarwisseling 2023-2024  
In deze raadsinformaPebrief wordt voorgesteld om in de nieuwe APV Voorne aan Zee geen 
vuurwerkvrije zones op te nemen. Ook de buurgemeenten Goeree-Overflakkee en Nissewaard 
stellen geen vuurwerkvrije zones meer in. Het handhaven van vuurwerkvrije zones als extra taak 
bij de poliPe en/of team handhaving is prakPsch onmogelijk. De pakkans is nagenoeg nul. 
René heeQ per mail bij de overige dorps- en wijkraden geïnformeerd hoe zij hier tegenover staan. 
Daar is door 1 wijkraad uit Brielle op gereageerd die tegen het opheffen van de zones is. Ook de 
dorpsraad Oostvoorne is voornemens te reageren op het opheffen. 
Er wordt besloten om als dorpsraad Rockanje verder geen acPe te ondernemen. Overigens zal er 
nog wel over dit onderwerp worden gesproken in de raadscommissie. 

 
8. Uitnodigingen  
De volgende uitnodigingen zijn ontvangen: 
 
• Inloopavond op 29 november herinrichPng Heveringseweg, Verlengde Lodderlandsedijk, Boomweg 

en Vleerdamsedijk (v.a. 19.00 uur in Hotel van Marion).  
Hier zullen Betsy, Leen en Nely in ieder geval naar toe gaan. 

 
• Vijfde ediPe van de Omgevingsdialoog Maasvlakte / Westelijk Europoort op donderdag 7 december 

van 19.00 tot 21.00 uur. De bijeenkomst staat in het teken van de Omgevingswet. Er volgt nog een 
uitgewerkt programma.  
René, Jan en Nely gaan naar deze bijeenkomst. 

 
• De dorpsraad krijgt een uitnodiging voor het bijwonen van een gemeentelijke thema-avond over 

wonen, welzijn en zorg op 13 december 20.30 uur.  
 
9. Nieuw bestuurslid  

Jan en René hebben een plezierig gesprek gehad met Frank van Rongen en Frank is bereid om lid 
te worden van de dorpsraad. 
Alle aanwezige leden gaan akkoord met het toetreden van Frank als nieuw bestuurslid en hij zal 
voor de volgende vergadering worden uitgenodigd. 

 
10. Wisseling voorziSerschap  

Frits heeQ aangegeven het voorzi8erschap om gezondheidsredenen beschikbaar te stellen en 
Ferry is bereid om dit op zich te nemen. Er hebben zich geen andere kandidaten gemeld en alle 
aanwezige leden gaan ermee akkoord, dat Ferry per 1 december het voorzi8erschap overneemt.  
De pers en de gemeente zullen hierover worden geïnformeerd.  
Opgemerkt wordt, dat volgens het rooster van aQreden bij tussenPjds terugtreden van een lid 
van het Dagelijks Bestuur zijn/haar opvolger wordt benoemd uit het zi8ende bestuur voor het 
resterende deel van de oorspronkelijke duur van zijn/haar benoeming, zijnde maximaal 04 jaar. 

 
Namens alle leden bedankt René Frits voor zijn werk als voorzi8er. Vanaf het begin heeQ hij de 
taak van voorzi8er vervuld. Frits zal nog wel als bestuurslid aanblijven bij de dorpsraad. 
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11. Overige onderwerpen / rondvraag  

Leen merkt op, dat de moPe voor de nieuwbouw van de aula in Oostvoorne is aangenomen, 
maar de renovaPe van de aula in Rockanje is uit de moPe gelaten. 
Omdat de moPe van toen moet worden uitgevoerd, gaat René een brief opstellen. 
Betsy deelt mee, dat zij naar het poliPek café van parPj Voorne aan Zee is geweest en doet 
verslag.  

  
12. Volgende vergadering /slui@ng  

De volgende vergadering vindt plaats op 18 december i.p.v. eerder afgesproken op 13 december. 
 
Om 22:10 sluit Frits onder dankzegging aan de aanwezige leden de vergadering.  

 
 
  
 

 


